
FRØYA KOMMUNE 

 

MØTEPROTOKOLL 

 
 

Hovedutvalg for forvaltning: 

Møtested: 
Kommunestyresalen, 

Frøya herredshus 

Møtedato: 
11.09.2014 

Møtetid: 
09.00 – 11.30 

Av utvalgets medlemmer møtte 

7 av 7  

Fra og med sak:  95/14 

Til og med sak:  99/14 

 

Faste representanter i Hovedutvalg for forvaltning i perioden 2011 - 2015 

 
  

Ap, H: 

Heidi Glørstad Nielsen, leder 

Frode Reppe, nestleder 

Gunn Heidi Hallaren 

Pål Terje Bekken 

 

Frp, Venstre og Sp: 

Elinor Holm 

Aleksander Søreng 

Lillian Holm 

 

 

Faste representanter med forfall: 

 
Ap, H: 

Frode Reppe, nestleder 

 

Frp, Venstre og Sp: 

Lillian Holm 
 

 

Vararepresentanter som møtte: 

 
Ap, H: 

Ann Kristin Kristoffersen 

 

Frp, Venstre og Sp: 

Jorunn Skarsvåg 

 

 

 

Merknader: 

 
1. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent. 

 

Underskrift: 
 

 

 

Heidi Glørstad Nielsen Aleksander Søreng 

leder Protokollunderskriver 

 

 

 

Janne Andersen 

sekretær 
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HOVEDUTSKRIFT 
 

 

Utvalg  : Hovedutvalg for forvaltning 

Møtedato: 11.09.2014 

 

 

SAKSLISTE 

 

 

Saksnr. Arkivsaksnr. 

  Innhold 
 

95/14 14/1082   

 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 21.08.14  

 

96/14 13/180   

 GNR 21 BNR 322 BYGGESAK  

 

97/14 14/778   

 GNR 1 BNR 181 SØKNAD OM DISPENSASJON TIL TILLEGGSTOMT  

 

98/14 14/1096   

 ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE  

 

99/14 14/531   

 1. GANGS BEHANDLING AV REGULERINGSPLAN FOR BLÅTT 

KOMPETANSESENTER  
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95/14  

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 21.08.14  

 

 

Vedtak: 

 

Protokoll fra møte 21.08.14 godkjennes som framlagt. 

 

Enstemmig. 

 

Forslag til vedtak: 

 

Protokoll fra møte 21.08.14 godkjennes som framlagt. 

 

  

96/14  

GNR 21 BNR 322 BYGGESAK  

 

 

Vedtak: 

 

Klagen tas ikke til følge. Kommunens vedtak av 27.6.2014 igangsettingstillatelse for seniorboliger på 

eiendommen Gnr. 21 Bnr. 322 av opprettholdes. 

 

Saken oversendes til Fylkesmannen i Sør-Trøndelag for endelig avgjørelse. 

 

Vedtatt med 4 mot 3 stemmer avgitt fra Frp og Sp.  

 

Hovedutvalgets behandling i møte 11.09.14: 

 

Hovedutvalg for Forvalting var på befaring før behandlig av saken. 

 

Frp v/Aleksander Søreng fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

«Saken utsettes. Saken kommer opp på neste møte. Om neste møte forskyves med en uke.» 

 

Falt med 5 mot 2 stemmer avgitt fra Frp.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Klagen tas ikke til følge. Kommunens vedtak av 27.6.2014 igangsettingstillatelse for seniorboliger på 

eiendommen Gnr. 21 Bnr. 322 av opprettholdes. 

 

Saken oversendes til Fylkesmannen i Sør-Trøndelag for endelig avgjørelse. 

 

  

97/14  

GNR 1 BNR 181 SØKNAD OM DISPENSASJON TIL TILLEGGSTOMT  

 

 

Vedtak: 

 

1. Søker gis dispensasjon til fradeling av tilleggstomt fra 1/53 til 1/181.  

2. Det forutsettes at tilleggsarealet slåes sammen og får samme gnr og bnr som hovedbruket 1/181.  

3. Vedtaket fattes i medhold av PBL § 19-2 og begrunnes med at tiltaket ikke tilsidesetter hensynet bak 

reguleringsplanen og at fordelene med tiltaket virker større enn ulempene. 

4. Er ikke tiltaket igangsatt innen 3 år, faller dispensasjonen bort. 

 

Enstemmig.  
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Forslag til vedtak: 

 

1. Søker gis dispensasjon til fradeling av tilleggstomt fra 1/53 til 1/181.  

2. Det forutsettes at tilleggsarealet slåes sammen og får samme gnr og bnr som hovedbruket 1/181.  

3. Vedtaket fattes i medhold av PBL § 19-2 og begrunnes med at tiltaket ikke tilsidesetter hensynet bak 

reguleringsplanen og at fordelene med tiltaket virker større enn ulempene. 

4. Er ikke tiltaket igangsatt innen 3 år, faller dispensasjonen bort. 

 

  

98/14  

ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE  

 

 

Repr. Aleksander Søreng: Frist til å fjerne masse med asfalt utenfor kultur- og kompetansesenteret? 

Rådmann Andreas Kvingedal: Skal ta dette snarlig. 

 

Repr. Aleksander Søreng: Status Setervågen havn? 

Rådmann Andreas Kvingedal: Ligger litt etter, 1-2 uker forsinkelse.  

 

Repr. Aleksander Søreng: Grøft ved Bremnesbakken, mangler asfalt. 

Rådmann Andreas Kvingedal: Tar dette opp med entrepenørfirmaet. 

 

Rep. Pål Terje Bekken: Hus i Fredagsvika som er skjennerende.  

Rådmann Andreas Kvingedal: Kan ikke gjøre noe med dette, kontinuerlig prosess.  

 

Rep. Ann Kristin Kristoffersen: Hvordan gikk møte med Sarepta i forhold til ny riksvei på Flatval? 

Rådmann Andreas Kvingedal: Har vært i møte med Sarepta og Sør-Trøndelag fylkeskommune. Veien ligger 

ikke inn i handlingsplan og så lenge den ikke gjør det vil STFK ikke gå med på forskuttering.  

Dyrøya og parkering ble også tatt opp på møte. Ikke akseptabelt som det er i dag. Kan løse seg med venterom.  

Repr. Aleksander Søreng:Fylket sitt ansvar å ordne med venterom, da det er fylkesvei ut til øyrekka.  

 

Repr. Aleksander Søreng: Rekruttering av ansatte.  

Rådmann Andreas Kvingedal: Ny planlegger på plass, Jogeir Mikalsen.  

Ny byggesaksbehandler starter 1. oktober.  

 

Repr. Aleksander Søreng: Det har vært lite nedbør i den siste tiden, utfordringer for vannverket? 

Rådmann Andreas Kvingedal: Har ikke vært noen utfordringer i forhold til den lave nedbørsmengden. 

Utfordringer i forhold til reservekapasitet, planlegger å bygge nytt høydebasseng.  

 

Neste møte 18.09.14 utsettes til 24.09.14. 

 

  

99/14  

1. GANGS BEHANDLING AV REGULERINGSPLAN FOR BLÅTT KOMPETANSESENTER  

 

 

Vedtak: 

 

Hovedutvalg for forvaltning vedtar å legge reguleringsplanen for Blått kompetansesenter med 

beskrivelse, plankart og bestemmelser datert 08.09.2014 ut på høring og offentlig ettersyn i medhold til 

PBL § 12-11 

 

Enstemmig.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for forvaltning vedtar å legge reguleringsplanen for Blått kompetansesenter med beskrivelse, 

plankart og bestemmelser datert 08.09.2014 ut på høring og offentlig ettersyn i medhold til PBL § 12-11 

 

 


